
Proces-verbal
Tncheiat Tn §edinta Comisiei pentru utilitati publice Pi salubritate din

data de 27 februarie 2024, ora 10.00

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin
intermediul platformei online de videoconferin+a WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data
de 26.02.2024 a domnului pre9edinte Nicorescu Nicorel.

Nr. crt
1

3
4
5
6
7

NUME Sl PRENUMEmEI prezent
SECRETAR - MELCIU FLORIN – Drezent
DEACONESCU cATALIN IONU' prezent
STOFOR STEFAN – prezent
MAXIM MAM CATALIN – Drezent
STOICA IOANA – Drezent
MILITARU MARIAN CATALIN – prezent

Ordinea de zi a 9edin+ei comisiei comunicata prin convocare:

Proiectul de la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi a 9edintei
C.G.M.B, din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea depunerii cererii de finan+are pentru objinerea de fonduri
europene nerambursabile prin programul Fondul pentru modernizare
a proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului de investi+ie
„Modernizarea sistemelor de masurare a energiei termice”;

Proiectul de la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi a 9edinjei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea depunerii cererii de finanjare pentru ob+inerea de fonduri
europene nerambursabile prin programul Fondul pentru modernizare
a proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului de investi+ie
„Implementarea unor noi sisteme de automatizare pentru punctele
termice (urbane 9i dotajii) 9i a unui nou sistem de supraveghere 9i
conducere operativa (SCADA) pentru punctele termice (urbane,
industriale 9i dota{ii) modulele, nodurile 9i centralele termice, precum
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9i pentru dispeceratele zonale 9i dispeceratul general aflate Tn
Administratia CMTEB S.A. ”:

Proiectul de la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi a §edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului de
investi+ii „Extinderea 9i reabilitarea infrastructurii de apa 9i apa uzata
Tn zonele Ghidigeni, Olteni jei, Cheile Turzii 98 Henri Coanda din
Municipiul Bucure9ti” pentru etapa a II-a finanjabila prin Programul
Dezvoltare Durabila, PDD 2021 – 2027:

Proiectul de la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi a §edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea indicatorilor prestabiliji de realizarea pentru obiectivul de
investi+ii „Extinderea 9i reabilitarea infrastructurii de apa 9i apa uzata
in zonele Ghidigeni, Oltenijei, Cheile Turzii 9i Henri Coanda din
municipiul Bucure9ti” pentru etapa a II-a finan+abila prin Programul
Dezvoltare Durabila, PDD 2021 – 2027 si defalcarea devizului
general pe perioada de finanjare;

Proiectul de la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi a 9edinjei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
modificarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 347/29.06.2022 pentru
aprobarea listei utilajelor 9i autovehiculelor cu masa totala autorizata
mai mare de 5 tone, precum 9i a traseelor de deplasare pentru
realizarea obiectivului de investitii Reabilitarea sistemului de
terrnoficare al Municipiului Bucure9ti (7 obiective Tnsumand o lungime
de traseu de 31,621 km) – patru obiective Tnsumand o lungime de
traseu de 19,861 km, grupate pe trei loturi, lot I – Obiectiv 1,
Magistrala I SUD, tronson CM11 ’ - CP3- CV5/4 – 5,958 km, conform
art. 2 din Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr.
94/30.03.2021 :

Proiectul de la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi a §edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
modificarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 250/28.04.2022 pentru
aprobarea listei utilajelor 9i autovehiculelor cu masa totala autorizata
mai mare de 5 tone, precum 9i a traseelor de deplasare pentru
realizarea obiectivului de investitii Reabilitarea sistemului de
termoficare al Municipiului Bucure9ti (7 obiective Tnsumand o lungime
de traseu de 31,621 km) – patru obiective Tnsumand o lungime de
traseu de 19,861 km, grupate pe trei loturi, lot Ill – Obiectiv 5,
Magistrala Progresu Berceni – CB04 – C05 – 3,9 km., conform art. 2
din Hotararea C.G.M.B. nr. 94/30.03.2021
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Participa :
Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii

Integrate .

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Buna ziua!
Sunt prezenji in acest moment toli cei 7 membri ai comisiei, deci

este Tntrunit cvorumul pentru inceperea 9edin jei.
Proiectele de pe ordinea de zi sunt urmatoare Ie:
Proiectul de la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi a 9edintei

C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea depunerii cererii de finantare pentru obtinerea de fonduri
europene nerambursabile prin programul Fondul pentru modernizare
a proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului de investitie
„Modernizarea sistemelor de masurare a energiei termice”;

Proiectul de la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi a 9edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea depunerii cererii de finan{are pentru obtinerea de fonduri
europene nerambursabile prin programul Fondul pentru modernizare
a proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului de investitie
„Implementarea unor noi sisteme de automatizare pentru punctele
termice (urbane 9i dotajii) 9i a unui nou sistem de supraveghere 9i
conducere operativa (SCADA) pentru punctele termice (urbane,
industriale 9i dotajii) modulele, nodurile 9i centralele termice, precum
9i pentru dispeceratele zonale 9i dispeceratul general aflate Tn
Administratia CMTEB S.A.”:

Proiectul de la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi a sedintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea proiectului Pi a cheltuielilor aferente obiectivului de
investijii „Extinderea 9i reabilitarea infrastructurii de apa 98 api uzata
Tn zonele Ghidigeni, Oltenitei, Cheile Turzii 9i Henri Coanda din
Municipiul Bucure9ti” pentru etapa a II-a finanjabila prin Programul
Dezvoltare Durabila. PDD 2021 – 2027:

Proiectul de la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi a sedintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
aprobarea indicatorilor prestabiliti de realizarea pentru obiectivul de
investi+ii „Extinderea 9i reabilitarea infrastructurii de apa 9i apa uzata
in zonele Ghidigeni, Olteni+ei, Cheile Turzii Pi Henri Coanda din
municipiul Bucure9ti” pentru etapa a II-a finanjabila prin Programul
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Dezvoltare Durabila, PDD 2021 – 2027 si defalcarea devizului
general pe perioada de finanjare;

Proiectul de la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi a 9edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
modificarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 347/29.06.2022 pentru
aprobarea listei utilajelor 9i autovehiculelor cu masa totala autorizata
mai mare de 5 tone, precum 9i a traseelor de deplasare pentru
realizarea obiectivului de investitii Reabilitarea sistemului de
termoficare al Municipiului Bucure9ti (7 obiective Tnsumand o lungime
de traseu de 31,621 km) – patru obiective Tnsumand o lungime de
traseu de 19,861 km, grupate pe trei loturi, lot I – Obiectiv 1,
Magistrala I SUD, tronson CMI 1’ - CP3- CV5/4 – 5,958 km, conform
art. 2 din Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
94/30.03.2021 :

Proiectul de la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi a 9edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
modificarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 250/28.04.2022 pentru
aprobarea listei utilajelor 9i autovehiculelor cu masa totala autorizata
mai mare de 5 tone, precum 9i a traseelor de deplasare pentru
realizarea obiectivului de investitii Reabilitarea sistemului de
termoficare al Municipiului Bucure9ti (7 obiective Tnsumand o lungime
de traseu de 31,621 km) – patru obiective Tnsumand o lungime de
traseu de 19,861 km, grupate pe trei loturi, lot Ill – Obiectiv 5,
Magistrala Progresu Berceni – CB04 – C05 – 3,9 km., conform art. 2
din Hotararea C.G.M.B. nr. 94/30.03.2021.

Pentru Tnceput, va propun sa votam aceasta ordine de zi.

Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, ordinea de

zi a fost aprobata.1
va muljurnesc!

1 Domnul Melciu Flortn 9i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformltate cu Tnregistrarea audio, precum §i cu rezultatele generate de
sistemul de vot online cu aplicaTia integrata Slido
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Trecem la primul proiect de pe ordinea de zi, proiectul de la
punctul nr. 2 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B. din data de
29.02.2024, proiect de hotarare privind aprobarea depunerii
cererii de finanjare pentru objinerea de fonduri europene
nerambursabile prin programul Fondul pentru modernizare a
proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului de investi jie
„Modernizarea sistemelor de masurare a energiei termice“

Cine este din partea ini+iatorului?

Doamna Consilier Stoica loana
Buna dimineaja! Este prezent domnul director general adjunct

lonijoaei Adrian care ne poate spune mai multe despre aceste
proiecte. Ce pot eu sa va spun, proiectele au fost mult mai demult
propuse, dar din lipsa finan+arii au ramas Ia stadiul Ia care suntem
acum. Daca vre{i, domnul lonijoaei va poate da mai multe lamuriri.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Buna dimineata! Sunt Roxana lonescu, sunt si eu aici daca este
nevoie de mine

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Nu 9tiu daca mai e cazul sa ne spune li cateva cuvinte, cred ca

este a doua oara cand discutam despre aceste proiecte, proiectele 2
9i 3, acum este o etapa suplimentara, continuarea objinerii acelor
finantari .

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv. Directia Servicii
Integrate

Da, Tn decembrie am aprobat, este adevarat, cele doua studii
de fezabilitate Tmpreuna cu indicatorii tehnico-economici. Acum avem
supusa spre aprobare depunerea acestor doua proiecte pe
programul derulat de catre Ministerul Energiei, Fondul pentru
Modernizare. Propunerea consta Tn aprobarea acestor doua proiecte,
aprobarea valorii totale a proiectului 9i aprobarea contributiei
Primariei Municipiului Bucure9ti de participare Tn cadrul acestor
programe de finan+are.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
va multumim frumos!
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Sunt Tntrebari din partea colegilor?

Doamna Consilier Stoica loana
Eu am o Tntrebare. Care e partea de finantare a Ministerului

Energiei 9i care e partea primariei?

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Partea eligibila care se poate deconta 9i rambursa, din partea
Ministerului Energiei, este de 50 de milioane de euro pe proiect,
echivalentul a 248.840.000. Ministerul Energiei are un plafon pentru
aceste doua proiecte, de 50 de milioane de euro pe proiect. Pentru
proiectul pentru contoare, valoarea totala a proiectului este de
720.986.529 de lei, din care contributia PMB-ului va fi de 472.146.529
de lei. Pentru proiectul pe SCADA, partea rambursabila de catre
Ministerul Energiei va fi tot de 50 de milioane de euro, echivalentul a
248.840.000 de lei. Valoarea totala a proiectului este de 814.856.886
de lei, iar contribu jia municipiului Bucure9ti 566.016.886 de lei.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Ca sa injeleg bine, o sa avem aproximativ 1 miliard de lei de

plata pentru partea de cofinan+are a celor doua proiecte din partea
municipiului Bucure9ti Tn anii urmatori.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv. Directia Servicii
Integrate

Da, asa este.

Doamna Consilier Stoica loana
Da, dar proiectul va fi derulat pe o perioada destul de lunga.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv. Directia Servicii
Integrate

Da, asa este.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Da, eu voiam sa spun ca este o parte financiara consistenta 9i

ca primaria este preocupata de investi+ii in domeniul termiei, 9i
anterior, 9i Tn perioada urmatoare.

Haideti sa votam
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Mullumim!

Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru .

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.2
Mullumim!

Proiectul de la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi a 9edinjei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotirare privind
aprobarea depunerii cererii de finanjare pentru objinerea de
fonduri europene nerambursabile prin programul Fondul pentru
modernizare a proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului
de investijie „Implementarea unor noi sisteme de automatizare
pentru punctele termice (urbane 9i dota+ii) 9i a unui nou sistem
de supraveghere 9i conducere operativi (SCADA) pentru
punctele termice (urbane, industriale 9i dotajii) modulele,
nodurile 9i centralele termice, precum 91 pentru dispeceratele
zonale 9i dispeceratul general aflate in Administrajia CMTEB
S.A.“

va propun sa votam.

Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru .

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotrivi, proiectul a

primit aviz favorabil.3
Vi muljumesc!

Proiectul de la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi a §edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotirare privind

2 Domnul Melciu Florin 9i-a exprimat opjiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum 91 cu rezultatele generate de
sistemul de vot online cu aplicajta integrata Slido

3 Domnul Melciu Florin 9i-a exprtmat opjiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum 9i cu rezultateFe generate de
sistemul de vot online cu aplicajia integrata Slido
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aprobarea proiectului 9i a cheltuielilor aferente obiectivului de
investijii „Extinderea 9i reabilitarea infrastructurii de api 9i api
uzata Tn zonele Ghidigeni, Oltenijei, Cheile Turzii 9i Henri
Coanda din Municipiul Bucure9ti“ pentru etapa a II-a finantabila
prin Programul Dezvoltare Durabila, PDD 2021 – 2027.

Vi rugam sa ne spLIneji cateva cuvinte despre acest proiect.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Acest proiect a fost derulat prin programul POIM. Acest
program s-a Tncheiat Ia 31 decembrie 2023. Suntem acum Tn faza de
etapizare a acestui proiect pe Programul de Dezvoltare Durabila.
Deja a aparut ghidul pentru etapizarea proiectului. Conform
solicitarilor 9i cerinjelor din ghid, trebuie sa defalcam cheltuielile din
programul POIM 9i cheltuielile aferente programului urmator PDD.
Proiectul de la punctul 13este pentru defalcarea cheltuielilor pe cele
doua programe, iar proiectul de la punctul 14 se refera la aprobarea
indicatorilor, prin actualizarea devizului general care a stat la baza
studiului de fezabilitate, la feI, defalcaji pe programul POIM 9i pe
urmatorul program PDD.

Doarnna PoP Cristina Daniela – §ef Serviciu, Serviciul
Alimentare cu APa 9i Canalizare

Suma deja a fost aprobata Tn data de 31 ianuarie 2024. Aceasta
suma acum doar a fost defalcata pe cele doua perioade de finantare,
POIM 9i PDD. in aceasta perioada noua de finantare, suma
rambursabila de 94% din valoarea proiectului nu va mai fi defalcata
ca anterior, adica 85c/, din fonduri europene, 13c7, de la bugetul de
stat 9i 2% de la municipiul Bucure9ti, ci va fi defalcata Tn alt mod,
adica 40cy, din fonduri europene, 50'7, de la bugetul de stat 9i 10'7, de
la municipiul Bucure9ti. Muljumesc!

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Multumim frumos pentru precizari !
Daca au colegii Tntrebari pentru dumneavoastra?
Haideji sa votam proiectul. Muljumesc!

Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru .
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Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.4
Muljumim!

Proiectul de la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi a 9edintei
C'G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotirare privind
aprobarea indicatorilor prestabiliji de realizarea pentru
obiectivul de investijii „Extinderea §i reabilitarea infrastructurii
de api 9i apa uzati in zonele Ghidigeni, Oltenijei, Cheile Turzii
9i Henri Coanda din municipiul Bucure9ti“ pentru etapa a II-a
finanjabila prin Programul Dezvoltare Durabili, PDD 2021 - 2027
9i defalcarea devizului general pe perioada de finanjare.

Doamna Pop Cristina Daniela – §ef Serviciu, Serviciul
Alimentare cu APa 9i Canalizare

Da, au fost doua proiecte de hotarari, primul a fost cu cheltuielile
aferente proiectului, iar acesta este cu indicatorii tehnici 9i cu devizul
general care, de asemenea, s-a defalcat pe perioada de finantare
POIM 9i pe perioada de finanjare PDD. Valoarea respectiva
defalcandu-se astfel Tn suma de 122 de milioane. inclusiv TVA, care
au fost cheltuiji pe POIM 9i 290 de milioane, inclusiv TVA, care vor fi
cheltuiti pe PDD. Din aceasta valoare care va fi cheltuita pe PDD,
cheltuielile eligibile sunt de 209 milioane, contribu jia proprie este de
32 de milioane 9i cheltuielile neeligibile, inclusiv TVA, sunt de 81 de
milioane. Multumesc!

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Multumim pentru informatii!
Daca mai au colegii alte Tntrebari?
va propun sa trecem la vot.

Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru .

4 Domnul Melciu Florin §i-a exprimat opjiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum 9i cu rezultatele generate de
sistemul de vot online cu aplicajia integrata Slido.
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Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 7 voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi impotrivi, proiectul a

primit aviz favorabil.5
Multumesc!

Proiectul de la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi a 9edintei
C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare privind
modificarea anexei la Hotirarea C.G.M.B. nr. 347/29.06.2022
pentru aprobarea listei utilajelor 9i autovehiculelor cu masa
totali autorizati mai mare de 5 tone, precum 9i a traseelor de
deplasare pentru realizarea obiectivului de investi Iii Reabilitarea
sistemului de termoficare al Municipiului Bucure9ti (7 obiective
insumand o lungime de traseu de 31,621 km) – patru obiective
insumand o lungime de traseu de 19,861 km, grupate pe trei
loturi, lot I – Obiectiv 1, Magistrala I SUD, tronson CM11’ - CP3 -
CV5/4 – 5,958 km, conform art. 2 din Hotirarea Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 94/30.03.2021.

va rugam mult, cateva precizari din partea inijiatorului.

Domnul Consilier Melciu Florin
Voiam sa intreb: aceasta lucrare este facuta de o companie a

primariei sau de un privat?

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Voiam si eu sa Tntreb daca aceasta lucrare este ’in cadrul

proiectului vechi, Tnceput de acum patru-cinci ani, cei 65 de kilometri,
derulat cu finanjare proprie a Primariei Generale, daca nu ma Tn9el.

Domnul Consilier Melciu Florin
Da, domnule pre§edinte, dar aceasta lucrare este facuta de un

privat sau de o companie a municipiului Bucure9ti. in ambele cazuri,
aberatia cu scutirea de taxe mi se pare o tampenie. Daca este facuta
de o companie a municipiului Bucure9ti, dezavantajam privajii, ceea
ce nu este un lucru normal in pia+a libera. lar daca este vorba de un
privat, nu vrem sa-i facem vreun avantaj, atata timp cat el 9i-a prins
in licita+ia respectiva acele costuri.

s Domnul Melciu Ftorin §i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum 98 cu rezultatele generate de
sistemut de vot online cu aplicajia integrata Slido
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Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Eu nu 9tiu 9i o sa cer sa fmi explice cum au fost facute aceste

proiecte 9i cum au fost facute caietele de sarcini.

Domnul Consilier Melciu Florin
S-a mai Tncercat de o suta de mii de ori bagate aceste scutiri de

taxe. ca e vorba de privat, ca e vorba de stat, sa-9i plateasca taxele.
La Directia Transporturi sunt cinci sute de autovehicule care, 9tili
bine, o firma X lucreaza, va dau un exemplu, pentru o societate 9i T9i
baga toata flota care, daca e vorba de privaji, cu cele 90'7, din
autovehiculele respective lucreaza pentru alte lucrari private, nu
pentru Primaria Capitalei.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Am inteles foarte bine, domnule Melciu, dar ce nu 9tiu, pentru

ca e un proiect Tnceput acum cinci-9ase ani 9i au fost documenta+iile
facute atunci, in acea perioada cand noi nici nu eram Tn acest
mandat, cum au fost gandite aceste proiecte din capul locului, daca
au avut toate costurile incluse sau nu, in momentul Tn care au fost
facute dosarele respective. Asta vreau sa aflu de la direc jie.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Buna ziua! Aceste doua proiecte au fost, in septembrie anul
trecut, in dezbatere. Vin cu urmatoarea completare: proiectele care
sunt in execu+ie, obiectivul 1 9i obiectivul 5, sunt proiectele incluse Tn
obiectivul de modernizare a retelei de termoficare 7 obiective. este
un proiect care a fost Tntocmit la nivelul anului 2019 de catre
Compania Municipala Energetica. in 2019 aceste proiecte au fost
gandite sa fie executate de catre Compania Municipala Energetica.

Domnul Consilier Melciu Florin
Deci Tn momentul de fa@ le executa compania respectiva sau

un privat? Da sau nu?
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Doamna lonescu Roxana – Director Executiv. Directia Servicii
Integrate

Voiam sa continui sa va spun ca, Compania Municipala
Energetica nu a putut sa execute Tntr-un timp atat de scurttoate cele
9apte obiective .

Domnul Consilier Melciu Florin
Deci raspunsul dumneavoastra este ca aceste lucrari sunt

facute de un privat. Punct. Acesta e raspunsul.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Au fost scoase la licitatie si sunt acum executate de catre teRI,
a9a este. Doar ca in proiecte, la nivelul anului 2019, nu au fost
cuprinse taxe de transport, pentru ca ele erau atunci prevazute a fi
executate de catre compania municipala a primariei 91 Compania
Energetica este scutita de aceste taxe.

Domnul Consilier Melciu Florin
Nu este scutita de nicio taxa nicio companie. Respectivele

companii iau acele bugete de la Consiliul General, nu fac munca
gratuita. Deci cand te duci Ia o licita jie, Tti incluzi toate cheltuielile
aferente. ca nu !i le calculezi bine, asta e o problema. Daca scutirile
de taxe sunt pentru o companie a municipiului Bucure9ti nu este OK,
ca defavorizam mediul privat. Daca este pentru mediul privat, nu este
OK, pentru ca acele cheltuieli au fost deja cuprinse Tn oferta
respectiva, deci este o aberajie. Este a „n” oara cand municipiul
Bucure9ti pierde foarte multi bani pentru aceste scutiri. Cum 9titi bine,
lista este foarte lunga 9i acei terti T9i dau toata flota respectiva pe
aceste lucrari minime pe care Ie au cu Primaria Capitalei, iar celelalte
ma9ini lucreaza Tn zona privata. §tiu foarte bine lucrul asta, pentru ca
am fost Ia RAR, la ISCTR, la ARR. Este a nu stiu cata oara cand
veniji sa baga li aceste prostii Tn comisie.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Eu va injeleg foarte bine 9i, in principiu, sunt perfect de acord

cu dumneavoastra 9i Tn 2019, cand s-a facut acest proiect, ar fi trebuit
ca Primaria Generala, care era manageriata de doamna Firea, sa
faca exact cum precizaji dumneavoastra. Din pacate, in 2019 eu
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in+eleg ca au fost facute gre9it, favorizand cu aceasta facilitate
Compania Municipala Energetica Sewicii. Vreau sa o mai Tntreb pe
doamna lonescu: stiu ca au efectuat vreo 40 de km de lucrari,
Energetica, aproximativ, plus minus. Pana in acest moment,
Energetica Servicii, din acest proiect mare, a platit aceste taxe? Au
fost incluse Tn toate documenta+iile taxele sa Ie p}ateasca Energetica
Servicii?

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Nu au fost.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
gi alta Tntrebare: Tn momentul Tn care s-au facut caietele de

licita Iii pentru externalizarea care injeleg ca s-a facut doar pentru a
beneficia bucure9tenii mai repede de rezultatele acestui proiect,
adica sa nu mai lungim inca trei-patru ani cei 20 de km sau cat mai
este ramas, daca au fost incluse Tn caietul de sarcini costurile
suplimentare pentru transport? Pentru ca nu sunt sume mici.

Domnul Consilier Melciu Florin
gi daca au fost 9i daca nu au fost incluse, nu este treaba

noastra. Daca nu au fost, sa raspunda cei care nu le-au inclus, nu
noi

Doamna Consilier Stoica loana
Deci Compania Municipala Energetica Servicii este compania

primariei. Deci nu este o firma particulara. Deci este compania
primariei. Ea a fost scutita din capul locului, deci noi ce facem acum?
Tot de la prirnarie luam banii, deci Ti punem sa plateasca taxa, dar ei
tot de la primarie o sa ia banii, nu Ti iau din alta parte. Atata timp cat
e compania primariei, se injelege de la sine ca va lua banii de la
primarie. Nu vorbesc de Erba9u, de celelalte, e adevarat ce spune
domnul Melciu, sunt de acord cu dansul.

Domnul Consilier Melciu Florin
Fix despre asta discutam.

Doamna Consilier Stoica loana
Dar Energetica Servicii este societatea primariei.
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Domnul Consilier Melciu Florin
Ace9ti kilometri nu mai sunt la societatea primariei. Sunt fix la

acei terti. Punct.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Am in+eles, domnule Melciu, dar atunci o Tntreb pe doamna

lonescu: stiind acest lucru, ca noi dam aceste dosare catre niste terti
9i nu aveam, in toate devizele anterioare, pe acest proiect, cuprins
acest cost, din cauza ca a funcjionat prin compania Primariei
Generale, Energetica Servicii, de ce nu aji adaugat costurile astfel
Tncat sa nu ajungem astazi sa dezbatem un proiect controversat prin
care, pe buna dreptate, o companie privata nu are din acela9i
cuantum, pe care dumneavoastra l-al propus pentru caietul de
sarcini, asemanator celui pe care noi 1-am dat catre Energetica
Servicii, ni9te costuri suplimentare pe care dan9ii ar trebui sa le
suporte din buzunar?

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Sewicii
Integrate

La vremea cand au fost scoase la licita+ie aceste doua proiecte,
nu s-a pus problema, niciunul dintre cei doi constructori nu a pus
problema, pe parcursul derularii licita+iei, asupra taxelor care va fi
necesar a fi platite. Caietul de sarcini a fost ridicat si scos la licitatie
in forma in care a fost Tntocmit de catre Compania Municipala
Energetica Tn 2019. Deci nu s-au prevazut taxe suplimentare.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Din punctul meu de vedere, in cazul asta este o gre9eala a

noastra, a Primariei Generale, ca n-am reu9it sa prevedem aceasta
problema.

Domnul Consilier Melciu Florin
Domnule pre9edinte, nu este nicio gre9eala. Acei terji 9i-au

asumat acel contract, iar dupa aceea Tncearca sa-si maximizeze
profitul. Este mai mult decat simplu.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Asta ramane de vazut, daca santierul va continua Tn bune

condi Iii, sau ace9ti furnizori nu vor presta calitativ sau cantitativ cat
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ne dorim noi. Asta nu putem sa 9tim, nici eu, nici dumneavoastra, in
acest moment. Treaba noastra este sa asiguram ceta{enii ca
proiectele acestea se Tncheie 9i pot beneficia de ele.

Haideji sa trecem la vot. Muljumesc frumos!

Domnul Consilier Melciu Florin
Sunt Tm potrivi .

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 3 voturi pentru, 2 abjineri, 2 voturi Tmpotrivi, proiectul a

primit aviz nefavorabil.6
Multumesc!

gi ultimul proiect, proiectul de la punctul nr. 28 de pe ordinea de
zi a 9edin+ei C.G.M.B. din data de 29.02.2024, proiect de hotarare
privind modificarea anexei la Hotirarea C.G.M.B. nr.
250/28.04.2022 pentru aprobarea listei utilajelor 9i
autovehiculelor cu masa totala autorizata mai mare de 5 tone,
precum 9i a traseelor de deplasare pentru realizarea obiectivului
de investitii Reabilitarea sistemului de termoficare al
Municipiului Bucure9ti (7 obiective Insumand o lungime de
traseu de 31,621 km) – patru obiective insumand o lungime de
traseu de 19,861 km, grupate pe trei loturi, lot Ill – Obiectiv 5,
Magistrala Progresu Berceni – CB04 – C05 – 3,9 km., conform
art. 2 din Hotirarea C.G.M.B. nr. 94/30.03.2021

Cred ca putem sa trecem la vot.

Domnul Consilier Melciu Florin
Sunt pentru.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 6 voturi pentru, 0 abjineri, 1 vot impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.7
Multumesc!

6 Domnul Melciu Florin 9i-a exprimat optiunea de vot verbal, Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum 9i cu rezultatete generate de
sistemul de vot onIIne cu aplica\ia integrata Slido

7 Domnul Melciu Florin §i-a exprimat opjiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum 9i cu rezultatele generate de
sistemul de vot online cu aplicajia integrata S lido
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Daca nu mai avem alte subiecte de discutat, declar sedinta
noastra de astazi 'inchisa

va multumesc pentru participare, ne vedem la 9edinja CGMB.
La revedere !

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 10.40.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat in conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicajia integrata
Slido, precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii
generali care nu au putut vota Tn modalitatea mentionata mai sus.

PRE§EDINTE,
Nicorel Nicorescu

SECRE TAR,
Melciu Florin
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